
 

 
Notulen MR Vergadering  
13 november 2024 

Aanwezig: 
 
Ben 
Andromeda  
Martijn 
Carlo 
Jarno 
Samira (Online)  
Annelieke 
 

Afwezig: 

 

 



Agendapunten 
 

Input agendapunt 
 

Acties en besluiten 

Goedkeuren notulen   Geen opmerkingen, notulen goedgekeurd 
 

 

Nieuws uit de school  OR stelt voor samen te eten op 18 december, 
tijdens de kerstviering op school.  
 
Subsidie Rijke Schooldag is opgestart.  
Deze week wordt gestart met buitenschoolse 
activiteiten. Verschillende groepen krijgen 
verschillende activiteiten aangeboden. De 
animo is groot.  
 
Suppord heeft de kinderdisco georganiseerd. 
Deze is niet zo goed bezocht. Winst was 18 
euro. Er wordt een drempel ervaren doordat 
er ook kinderen van andere scholen zijn. Begin 
2025 wordt een schoolfeest georganiseerd en 
gekeken of dit meer op kan leven. 
 
Juf Caroline is succesvol geopereerd aan haar 
knie en gaat weer opstarten met re-integratie.  
 
Juf Assia neemt de functie van 
Brugfunctionaris op zich. De omliggende 
besturen zijn eveneens zoekend naar het 
invullen van deze taak. Contacten met mede 
brugfunctionarissen is zinvol.  
 
Tommy Tomato; 9% heeft zich opgegeven voor 
de proeflunch. Sponsoring dient nogmaals 
onder de aandacht gebracht worden.  
 
 
Zwemlessen van de wereldklas zijn gestart. 
Zwemlessen zijn gericht op redzaamheid, niet 
op het behalen van een diploma.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Voorstel de sponsoring 
tijdens de 
oudergesprekken onder 
de aandacht te brengen.  
 
 

Ingekomen stukken;  
scholing MR 4 maart 2025  
 

OPOPS brede training, Locatie Zuidkil. 
Vergadering voorafgaand aan 4 maart wordt 
afvaardiging van onze MR besproken.  

 

Schoolplan  Schoolplan op A3 formaat gedeeld. Inhoud 
komt voort uit het kompas en dient als 
informatie voor bijvoorbeeld nieuwe ouders.  
 
Vervolg; wat kunnen we qua PR doen qua 
koppeling met het nieuwe schoolplan.  
 
 
 

Gegevens delen van 
Communicatie Specialist 
omliggende besturen.  

   



Informeren investeringsplan  Ben licht investeringsplan toe.  
Grootste begrote kostenpost in 2025 zal een 
nieuw speeltoestel op het grote schoolplein 
zijn.   
 

Informeren leerlingaantallen 
en prognoses   

Veel uitstroom afgelopen zomer. Er was een 
grote groep 8, en er zijn veel leerlingen 
verhuisd.  
 
Prognose voor februaritelling is 195 leerlingen. 
Dit is een lager aantal leerlingen dat passend is 
in de formatie. Hierdoor moet er scherp 
gekeken worden naar de formatie en inzet van 
extra middelen. In eerste instantie binnen 
OPOPS.   
 
Smalle groep 5 (15 leerlingen). Dit is een groep 
sterke, zelfstandige leerlingen waardoor 
wellicht gekeken wordt naar opties als 
combinatiegroepen.  
 

 

Vanuit OR informeren over de 
bijdrages/financiën  en 
controles  

Boekjaar OR gesloten met een negatief saldo.  
27% van de ouders hebben in  
schooljaar 2024-2025 betaald. Inkomsten zijn 
niet voldoende dekkend om schoolreis en 
schoolkamp te betalen.  
 
Er is nog een positief saldo, ontstaan door een 
zuinig uitgavepatroon in de afgelopen jaren. 
 
Financieel overzicht laat zien dat er een groot 
verschil zit tussen de opbrengsten en uitgaven 
van het kamp. Er zijn verschillende activiteiten 
niet doorberekend naar de ouders om de 
kosten zo laag mogelijk te houden. Ongeveer 
de helft van de ouders niet hebben 
bijgedragen aan de kampkosten.    
 
 
 
Meningvormend;  
Moeten we doorgaan met de schoolreis? 
Moeten we de ouderbijdrage verhogen? 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Idee; Sterke voorkeur 
voor het afschaffen van 
‘de  schoolreis’  
Per bouw kijken welke 
alternatieven er zouden 
zijn. Wat is een 
schoolreis? 
 
Er wordt een voorstel 
gemaakt voor een 
haalbaar percentage 



 

 

 

betalende deelnemers 
voor kamp en 
schoolreis. Wanneer 
niet aan het percentage 
voldaan is, kan de 
schoolreis niet 
doorgaan en krijgen de 
betalende ouders het 
bedrag teruggestort 
 
Toekomst van 
schoolreis, passend 
maken bij thematisch 
onderwijs.   

Quickscan van 
tevredenheidsheidsonderzoek 
delen  

Overall uitslag positief.  
Opvallendheden is een slechte score op 
klimaat binnen de school. Dit is een 
terugkerend onderwerp tussen OPOPS en de 
gemeente.  
 
Er is enige mate van ongewenst gedrag 
zichtbaar in de rapportage. Directeur is op de 
hoogte van gevallen die spelen en deze 
hebben de aandacht.  
 
 
 

 

Statuten en reglementen van 
de MR herzien   

Reglement en statuten moeten geupdate 
worden.  
 
 

Statuut en reglement 
worden nagezonden ter 
revisie 

Rollen binnen de MR 
 

Unaniem vastgesteld dat de taak en 
rolverdeling anders is dan een vastgelegd in de 
statuten.  
Dit om werkbaarheid en efficiëntie te 
behouden.   
 
Binnen de school zal de agendaplanning 
vastgesteld worden en gedeeld worden. De 
vergadering zal geleid worden door een lid van 
de oudergeleding, die tevens de notulen 
maakt.  

 

Rondvraag   Kunnen ingelaste vergaderingen online 
plaatsvinden?  
 
 

Uitsluitend bij 
spoedbeslissingen.  



 

 


